
Referat fra instruktørmødet d. 24. august 2022. 
 

 

1. Godkendelse af sidste referat. 

Godkendt uden kommentarer. 

2. Orientering fra bestyrelsen. 

 

3. Nyt fra udvalgene. 

Ingen repræsenteret fra konkurrenceudvalget. 

Materialeudvalget.: Nyt ”ingen hunde i huset” skilt til hoveddøren. 

Der skal arrangeres en arbejdsdag med bl.a. hængebroen. 

Der ønskes nyt og større skilt oppe ved vejen. Folk har svært ved at finde os. 

Der ønskes en ny trillebør til klubben. Den gamle er vist væk eller kaput. 

 

4. Holdfordeling og klubmodul. 

Vi har ingen hvalpe på venteliste.  

26 unghunde på venteliste. Bent og Ole kan tage lidt flere. 

Karen ønsker at holde en pause fra hundetræningen. Hendes hunde skal fordeles på de andre 

hold. 

5. Eventuelt. 

Hvis man træner hold ”udenfor” sit speciale er det ønskeligt at spørge en instruktør fra 

området. F.eks. indenfor agility og spring er der risiko for skader. 

Der ønskes bedre oprydning i redskaberne generelt. 

Holstebro dyrehospital tilbyder at holde en orienterings aften for nye hvalpehold. Kontakt 

Kirsten Rübner. 

Der skal findes en dato for juleafslutning for klubben. Datoen er bestemt til 26. November. 

 

Næste møde tirsdag d. 1. november kl. 19-21 


